
Halling, den 17. september 2019 

 

Referat fra bestyrelsesmødet d. 10. september 2019. 

 

Tilstede: Bjarne, Ivar, Martin, Carsten, Steen og Minna (ref.) 

Fraværende: Kim 

 

Ad 1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d. 13. august. 

  

 Referatet blev godkendt. 

 

Ad 2. Teknikgruppen  

 

Formanden har udsendt mail til teknikgruppen vedr. arbejdsindsats. 

 

Fejlretning med høj prioritet: 

 Der er stadig problemer med udstyr, der hopper fra 1Gbit til 100Mbit – 

specielt i Estrup 

 Skolefiberens switch skal udskiftes 

 Defekte sendere på Mørke Fjernvarme er planlagt udskiftet 

 

Teknikgruppen mangler fortsat supportere. 

 

Efter en FB-forespørgsel i Halling har beboere på Tulipanvej 15 og 17 samt Hyacintvej 

58 oplyst, at de gerne vil tilsluttes ma-net, hvis det bliver muligt. Beboerne på 

Hyacintvej 13 har tilkendegivet at deres forbindelse er meget ustabil og de vil derfor 

gerne knyttes til et andet sendepunkt. Beboeren på Sønderskovvej 39 har tilbudt, at 

en evt. ny sender må opsættes på hans mast.  

 

Evt. opsætning af nyt sendepunkt i Halling drøftes på næste møde i Teknikgruppen. 

 

Ad 3. Økonomi 

 

Der var ikke tilslutning til forslaget fra Teknikgruppen om opkrævning af et 

depositum på 500 kr. for radioer. 

 

I stedet foreslås udsendt pakkelabels til medlemmer, der opsiger deres medlemskab 

af ma-net. Steen undersøger hvilket pakkefirma, der skal anvendes og hvilke 

muligheder der findes på området. 

 

Ad 4. Valg af fremtidig leverandør af mobiltelefoni. 

 



Blandt de indhentede tilbud anses den nuværende udbyder 3´s tilbud for at være 

mest favorabelt. Carsten kontakter 3 og undersøger om vi kan få nedsat 

bindingsperioden fra 36 til 12 måneder. 

 

Ad 5. PR - Gruppen  

  

PR-gruppen mødes den 12. september 2019. Bestyrelsen foreslår, at gruppen 

koncentrerer sig om rekruttering af frivillige supportere. 

 

Ad 6. Persondataloven. 

 

Ingen bemærkninger 

  

 

Ad 7 Eventuelt. 

 Ingen bemærkninger 

 


